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伟东云教育，创立于2012年，以全球互联网教育平台服务商为定位，面向

各国政府、企业、院校、机构提供优质教育资源与服务，通过搭建开放型

互联网教育云平台，打造“一体两翼”的全球化教育格局，努力构建惠及

世界的终身教育生态。

目前业务覆盖全球25个国家，平台签约讲师达8000人，每年为15万人提供

教育培训服务，线上平台活跃学习者超过25万人。

Currently, the business covers 25 countries worldwide. The platform 

has signed up to 8,000 lecturers and provides educational training 

services to over 150,000 people annually. The number of active 

online learners on the platform exceeds 250,000.

伟东云教育集团公司简介(WEDON EDUCATION)

使命：共享教育资源 传承人类文明
(Mission: Sharing educational resources and inheriting human civilization)

愿景：做全球最具影响力的职业教育平台服务商

         

价值观：全力以赴、务实创新、拥抱变化、事必复盘

经营理念：以客户为本、与人才共进、携行业共赢



以大模型为核心的人工智能技术对教育带来的挑战
The challenges that AI technology with large models as the core brings to education

AI大模型时代的教育变革(The Reform of Education in the Age of AI Large Models)

“教师会被ChatGPT取代吗?(Teachers will be replaced by ChatGPT？)

   ChatGPT会导致学校里作弊盛行吗?(Will ChatGPT lead to an epidemic of cheating in schools？)

   ……

   ……



知识教 学

人机协同教学
Human-AI 

collaborative teaching
AI将补充、增强

和延伸人类教师的能力

个性化学习和发展
Personalized 

Learning and Development
AI在学习中给予个性化的帮助，

促进个性化教育

人机共创知识
Human-AI 

co-produce knowledge

人与AI将协同构建知识

共同进行知识的生产与传播

以大模型为核心的人工智能技术对教育带来的机会
The opportunities that AI technology with large models as the core brings to education

AI大模型时代的教育变革(The Reform of Education in the Age of AI Large Models)

Teach Knowledge Learn



AI大模型时代的教育实践(The Practice of Education in the Age of AI Large Models)

教 Teach

AI学伴
AI Learning Companion

个性化
学习计划

AI制课(AI Course Production)

图文课件 视频课

文档学习 生成大纲

自定义模板 模板库

多种风格 中外文字幕

高效流畅 智能美化

教育数字人
模板库

自我
数字人

学情分析

学 Learn

学习答疑智能导学

练/测 Practice/Exam

作业答疑虚拟陪练

评 Evaluate

综合能力评价过程性评价

AIGC LLM Digital Human

教育大模型 Education LLM 教育知识库 Education knowledge base

嵌入
数字人

实时驱动
数字人

教育者：知识沉淀与传递 Teachers: Precipitation and transfer of knowledge

学习者：成长与发展 Learners: Grow and Develop

教师数字分身(Digital Clone of Teacher)

伟东AI教育平台
WEDON AI EDUCATION PLATFORM

Learners

Teachers





借科技时代东风，助人类教育公平
Leverage the age of science and technology to help make education fair for mankind

拥抱AI大模型时代(Embracing The Era Of Large AI Models)

• Ai大模型在教育中的应用是趋势，对教育带来的影响利大于弊 

The application of AI large models in education is a trend, and the impact on education has more 

advantages than disadvantages. 

• 遵循以人为本的原则，让Ai大模型切实帮助到教师的教学和学生的学习 

Follow the people-oriented principle and let the AI model effectively help teachers’ teaching and students’ 

learning. 

• 遵循2023年7月UNESCO发布的《教育与研究领域生成式人工智能指南》，在使用方式和数据安全上合规 

Follow the "Guidelines for Generative Artificial Intelligence in Education and Research" released by UNESCO in 

July 2023, and be compliant in terms of usage and data security.

 



Transforming Higher Education in the Age of Al
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⼈⼯智能时代的⾼等教育变⾰——IIOE全球伙伴⾼峰会
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